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Toplantıya Katılanlar:   

Danışma Kurulu Başkanı                 : Prof. Dr. İsmail Taşpınar (Müdür)  

Danışma Kurulu Üyesi  : Prof. Dr. Hasan Korkut (Müdür Yardımcısı)  

Danışma Kurulu Üyesi . : Prof. Dr. Kemal Ataman (Akademisyen)    

Danışma Kurulu Üyesi  : Prof. Dr. Abdulmuttalip Arpa (Akademisyen) 

Danışma Kurulu Üyesi  : Prof. Dr. Alim Yılmaz (Akademisyen) 

 

 

 

Gündem: 

 

1- Covid 19 salgınının lisansüstü eğitimine etkileri ve çevirim içi eğitimin değerlendirilmesi 

2- Enstitünün web sayfasının güncellenmesi ve İngilizce sayfası hazırlanması  

3- İş dünyası, kamu ve özel sektör kurumları ile iş birliğinin geliştirilmesi 

4- THY ile yapılan eğitim protokolünün değerlendirilmesi 

5- Şehir Üniversitesi’nde gelen öğrencilerin intibak sürecinin değerlendirilmesi 

6- Dilekler ve temenniler. 

 

Görüş ve Öneriler: 

 

Danışma kurulu toplantısında, kurul başkanı sıfatıyla Enstitü müdürü kurum hakkında genel bir  

değerlendirme konuşması yapmıştır. Hem öğretim üyesi hem de öğrenci sayıları bakımından 

ülkemizin sosyal bilimler alanında en büyük enstitülerinden biri olmasına vurguda bulunulmuş 



ve yeni bilimsel ve teknolojik gelişmeler doğrultusunda öğrencilerin daha iyi eğitilmesine 

yönelik çabaların artırılmasının önemi anlatılmıştır. Bu çerçevede gündem maddeleri ele 

alınarak aşağıdaki değerlendirmeler yapılmıştır;  

 

 

1. COVID-19 salgını eğitime ilişkin küresel bir dönüşümü beraberinde getirmiştir. Covid-

19 salgının eğitimde dijitalleşmenin beklenenden çok daha erken ve hızlı gerçekleştiği 

vurgulanarak başta enstitü olmak üzere diğer birimlerin bu alandaki yeni gelişmelere 

hazırlık yapılmasının önemi vurgulanmıştır. Salgın ve beraberinde yaşanan dönüşüm 

eğitim kurumları tabanlı yerleşik eğitim süreçlerinin topyekûn dijital platforma 

aktarılmasını gerektirdi. Dünya ülkeleri eğitim ve öğretimi devam ettirebilmek ve 

yaşanabilecek kayıpları en aza indirebilmek için kendi formüllerini hızlıca ürettiler. 

Türkiye de çok kısa bir sürede çevik bir eğitim politikası üretip okul tabanlı eğitimden 

dijital eğitim öğretime sağlıklı ve problemsiz bir geçiş sağlayabilmiş ülkeler arasında 

değerlendirilebilir. Marmara Üniversitesi’nin tüm birimlerinde olduğu gibi Enstitüde de 

bu konuda süreç başarıyla uygulamaya konulmuştur. Salgın süreci beraberinde eğitim 

ve öğretimde yeni stratejileri ve eğitim modellerini de tanıma ve uygulama fırsatı 

vermiştir. Danışma kurulu üyelerinin hepsi sözü edilen yeni duruma hazırlıklı olma 

durumunu artırmak için çalışmaları aralıksız sürdürmenin önemine işaret etmişlerdir. 

 

2. Enstitünün yabancı öğrenci sayısının her geçen gün artıyor olmasından dolayı web 

sayfasının Türkçe web sayfası yanında bir de İngilizce web sayfası hazırlanmasına karar 

verildi. Bazı temel bilgilerin de Arapça olarak düzenlenmesinin de önemine vurgu 

yapıldı. 

 

3. Enstitümüze bağlı yüksek lisans ve doktora programlarının müfredatlarının gözden 

geçirilmesinin önemli olduğu bütün kurul üyeleri tarafından kabul edilmiştir. Buna 

yönelik olarak bir çalışma planı hazırlanması ve görevlendirmelerin yapılması 

kararlaştırılmıştır. Bu sürecin başarı ile tamamlanabilmesi için de Anabilim dalı 

başkanları ile takvime bağlanmış toplantılar yapılmasının faydalı olacağı belirtilmiştir. 

Bu çerçevede öğrenci sayısı ve hocaların danışmanlık yükleri arasındaki oranların 

dikkatlice incelenmesi ve yeni akademik yıl için önerilecek öğrenci sayılarının rasyonel 

bir zeminde belirlenmesine yönelik düşünceler ifade edilmiştir. 

 



 

4. İş dünyası ile iletişimin ve işbirliğinin güçlendirilmesi, kamu ve özel sektörün de desteği 

ile yüksek lisan ve doktora tezlerinin söz konusu sektörlerin stratejik gördüğü alanlara 

yönlendirilmesi yönünde dilek ve temenniler ifade edilmiştir. Ayrıca Sivil Toplum 

Örgütleri ile işbirliğinin sağlanması ve ortak projelerin hayata geçirilmesi için 

ekonomik, sosyal ve kültürel projeler üretilmesinin önemi vurgulanmıştır. 

 

5. THY ile yapılan eğitim protokolünün prestijli bir adım olduğu vurgulanan toplantıda, 

geçtiğimiz akademik yılda başarılı bir işbirliğinin gerçekleştirildiği danışma kurulu 

üyeleri tarafından ifade edildi. Benzer çalışmaların diğer tanınmış kurumlarla da 

yapılabileceğine dair düşünceler paylaşılmış ve bu konuda hazırlık çalışmaları 

yapılmasına karar verilmiştir. 

 


